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Ärende 142: Gatukostnader 
 

Hanteringen av gatukostnadsfrågan är bedrövligt skött från början och visar på avsaknaden av fokus 

på kommunens kärnverksamheter. Skårdalsborna har på grund av detta tvingats genomleva en lång 

och utdragen process. 

 

Tullingepartiets utgångspunkt är att fastighetsägare som inte ber om en förändring inte heller skall 

drabbas av en kostnad bara för att kommunen ändrar detaljplanen i syfte att öka exploateringen. I 

dessa fall bör kommunen betala den väsentliga delen av gatukostnaden. 

 

Kommunen bör även fästa större vikt vid enskilda medborgares synpunkter så att dessa personer 

inte blir överkörda och tvingas in i något som de inte är intresserade av. De som bor i det berörda 

området bör få bättre möjlighet att påverka utvecklingen och säga sitt.  

 

Det måste vara tydligt vad som gäller kring gatukostnader och hur dessa påvekrar fastighetsägare 

ekonomiskt. Därför är det tråkigt att kommunstyrelsen avbryter arbetet med framtagande av 

gatukostnadsutredning.   
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